
Partij Bron vraag binnen Begroting 2025 Paginanummer Vraag

PvdA / GroenLinks Raadsvoorstel 2 In de begroting wordt scherper gestuurd zodat plannen en uitgaven beter overeenkomen (blz.2 raadsvoorstel). Waar kunnen we dit terugvinden? Hoe 
wordt scherper gestuurd en wat levert dat op in vergelijking met voorgaande jaren ?

PvdA / GroenLinks Raadsvoorstel 2 In de begroting worden de personeelskosten stabiel gehouden (blz. 2 raadsvoorstel), terwijl de kadernota voorziet in een aantal uitbreidingen van de 
formatie. Hoe verhoudt dit zich tot elkaar ?

PvdA / GroenLinks Raadsvoorstel 2 Het college heeft, teneinde een sluitende begroting te krijgen, alle ambities en uitgaven nog eens kritisch tegen het licht gehouden maar ontkomt niet aan 
twee noodzakelijke aanvullende keuzes (blz.2 raadsvoorstel). Dit betekent dat er ambities en/of uitgaven zijn geschrapt. Welke ?

PvdA / GroenLinks Raadsvoorstel 3 De in de Kadernota benoemde ambities en het nieuwe beleid zijn verwerkt in de begroting (blz.3 raadsvoorstel). Dit impliceert dat nieuwe ambities en 
nieuw beleid niet tegen het licht zijn gehouden (zie ook vraag 3). Waarom is gekozen voor het schrappen van "oude" ambities en/of uitgaven boven 
nieuwe en waarom is dit een logische keuze ?

PvdA / GroenLinks Raadsvoorstel 3 Het voorgestelde raadsbesluit voorziet in een opdracht om de voorgestelde maatregelen uit te werken teneinde te komen tot een sluitende 
meerjarenraming 2026-2028. Welke indicaties zijn er om te veronderstellen dat uitwerking van deze maatregelen toereikend is ?

PvdA / GroenLinks § bedrijfsvoering 5 De zin "Dit komt doordat we ruim begroten, zodat we snel kunnen reageren op onverwachte zaken" Welke lasten/programma's zijn in deze begroting 
2025 te ruim begroot? 

PvdA / GroenLinks programma 0 8 Verwachte ontwikkeling alg. uitkering tekst/uitleg ontbreekt, hier is de tekst van afschrijvingen nogmaals weergegeven, Hoe luidt de juiste tekst hiervan?

PvdA / GroenLinks programma 0 14 Punt 2 onder toekomstbestendige financiële basis: Hoe moeten wij deze tekst lezen? Een ontwikkeling van de lasten voor inwoners en ondernemers: wat 
wordt er hiermee bedoeld?

PvdA / GroenLinks programma 0 15 Indicatoren over programma "0": wordt naar een aparte bijlage verwezen, waar kunnen we deze bijlage vinden? Bij de BBV indicatoren missen wij de 
vergelijking gemeenten (in blauw aangegeven gegevens ontbreken)

PvdA / GroenLinks programma 1 23 Onder programma 1 kadernota - personeel en organisatie - hebben we over de uitbreiding van het BOA team gesproken, waar kunnen we deze kosten 
(543k per jaar) terugvinden? Hoe is dit bedrag verwerkt in openbare orde en veiligheid? 

PvdA / GroenLinks programma 2 27 In 2023 is er Euro 31k aan havens en waterwegen verdiend, wat is de reden waarom vanaf 2024 dit niet meer als baten begroot wordt?

PvdA / GroenLinks programma 2 27 Tijdens de kadernota behandeling is er over de Regionale Investerings Agenda Mobiliteit gesproken en de Ambitie was om vanaf 2028 dit op te pakken 
(Euro 5000k), hoe is deze nu in de begroting verwerkt?

PvdA / GroenLinks programma 4 35 Op de kadernota stond onder de wens (4.3 kadernota pag.21) Voortgezet onderwijs Masterplan als PM posten opgenomen, hoe zijn deze PM posten nu in 
deze begroting verwerkt?

PvdA / GroenLinks programma 4 35 Bij de onderwijsbeleid en leerlingzaken zien we vanaf 2026 een daling circa Euro 2500k per jaar, dit geldt bij de baten als bij lasten, wat is hier de oorzaak 
van? 

PvdA / GroenLinks programma 5 40 Bij de indicatoren grafiek is te lezen dat er bijna 40% boven de 19 jarigen NIET sporten, wat hier de oorzaak van, is er verder onderzocht of onderbouwing 
hiervan?

PvdA / GroenLinks programma 6 43 Waar staan we nu voor? Op welke manier gaat men dan mantelzorgers ,aanvullend op het mantelzorgcompliment, ondersteunen?
Komt er dan ook een respijthuis in Dijk en Waard?

PvdA / GroenLinks programma 6 45 We verbeteren het toezicht op de rechtmatigheid en kwaliteit van de uitvoering van de Jeugdwet en WMO. Welke instrumenten wilt u hiervoor 
gebruiken?



PvdA / GroenLinks programma 6 48 Bij T6.72 Maatwerkdienstverlening 18- zijn de lasten met een plus bedrag gegeven, wat is hier de reden van?

PvdA / GroenLinks programma 6 50 Bij T6.1 Samenkracht en burgerparticipatie, klopt het dat we vanaf 2025 geen inkomsten meer hebben? Wat is hier de oorzaak van?

PvdA / GroenLinks programma 8 60 Wat wordt er precies bedoeld met onderstaande zin? De geraamde kosten dalen met € 17,7 miljoen ten opzichte van de begroting 2024. Dit wordt voor € 
17,7 miljoen veroorzaakt door mutaties in grond en de aflossing van een lening woningcoöperatie (€ 469.000; begroting 2025). 

PvdA / GroenLinks § lokale heffingen 63 De OZB-opbrengsten zijn verhoogd met een indexatie van 12,5 %. Welk indexcijfer is hier van toepassing ?

PvdA / GroenLinks § lokale heffingen 66 Waarom is niet gekozen voor verhoging van het dekkingspercentage (thans 53 %) van de lijkbezorgingsrechten ?

PvdA / GroenLinks § lokale heffingen 68 Waarom wordt gewacht met het kostendekkend maken van de haven van Broek op Langedijk (thans 12 %) tot het realiseren van het project Havenplein?

PvdA / GroenLinks § lokale heffingen 69 Waarom is niet gekozen voor verhoging van het dekkingspercentage (thans 9 %) van de sluis BOL ?

PvdA / GroenLinks § weerstandsvermogen 74 De grote 10 risico's zijn hierin genoemd, is er ook een risico overzicht die net aan top 10 staan? Is er een onderbouwing hoe deze percentages tot stand is 
gekomen?

PvdA / GroenLinks § weerstandsvermogen 76 De onbenutte belastingcapaciteit bedraagt 8.363.000 euro. Vorig jaar was deze 7.852.000 euro. Wat is de verklaring voor deze stijging e.e.a. in het licht dat 
met de verhoging van de OZB met 12,5 % extra capaciteit wordt benut ?

PvdA / GroenLinks § kapitaal 78 In paragraaf 3.3 Onderhoud kapitaalgoederen wordt gesteld dat de ondergrens voor het onderhoudsniveau het niveau betreft waarop nog geen 
kapitaalvernietiging plaatsvindt. Het huidige niveau in D & W ligt boven de ondergrens. Kan aangegeven worden hoever boven de ondergrens ? Wordt 
deze ondergrens ook gehanteerd bij het voorgestelde nader onderzoek naar mogelijk lagere kosten onderhoud infrastructuur na vergelijking met een 
tweetal andere gemeenten ? 


